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SA.0012.5.6.2022 

 

Protokół nr 6/22 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego 

w dniu 23 maja 2022 r. w Urzędzie Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5 

 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego Edward Tomica. Przewodniczący o godz. 1530 otworzył posiedzenie, następnie 

przywitał członków Komisji oraz gości. Przewodniczący Komisji oświadczył, iż w posiedzeniu 

uczestniczą wszyscy członkowie Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Listy obecności - załącznik nr 1 i nr 2. 

Obrady odbyły się zgodnie z przekazanym wraz z zawiadomieniem porządkiem obrad, który 

przedstawia się następująco: 

1. Informacja o przyjęciu protokołów nr 4/22 i 5/22 z posiedzeń Komisji. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Ocena przebiegu akcji zimowej na terenie gminy Goleszów. 

4. Sprawy bieżące. 

 

 Ad.1. Informacja o przyjęciu protokołów nr 4/22 i 5/22 z posiedzeń Komisji.  

Przewodniczący Komisji Edward Tomica poinformował, że protokoły nr 4/22 z wyjazdowego 

posiedzenia Komisji w dniu 21 kwietnia 2022 r. oraz nr 5/22 z posiedzenia Komisji w dniu 25 kwietnia 

2022 r. zostały przekazane członkom Komisji drogą elektroniczną. Nie wpłynęły uwagi do protokołów. 

Przewodniczący Komisji uznał protokoły za przyjęte.  

 

Ad.2. Opiniowanie projektów uchwał. 

1) Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Goleszów – 

etap 2 (projekt nr SA.0006.47.2022). 

Projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Goleszów – etap 2 przedstawiła 

Magdalena Małysz - Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska. 

Następnie Pan Andrzej Adamczyk, planista z Biura Rozwoju Miasta „Katowice” Sp. z o.o. omówił 

szczegółowo zapisy w przedłożonym projekcie planu, a także rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia 

uwag wniesionych do projektu planu, nieuwzględnionych przez Wójta Gminy Goleszów. W trakcie 

dyskusji Pan Andrzej Adamczyk udzielał wyjaśnień i odpowiedzi na pytania radnych. 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany fragmentu Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów (projekt nr SA.0006.48.2022). 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Małysz - Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska. 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 
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3) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru obejmującego działkę nr 1949/14, obręb Leszna Górna w Gminie Goleszów 

(projekt nr SA.0006.49.2022). 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Małysz – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska  

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy (projekt nr SA.0006.50.2022). 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Magdalena Małysz 

przedstawiając projekt uchwały przekazała, że stawka opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi obecnie obowiązująca nie wystarczy na pokrycie kosztów systemu gospodarowania 

odpadami komunalnymi, stąd konieczne jest jej podniesienie. Poinformowała, iż proponowana 

wysokość stawki w wys. 35 zł wynika z kalkulacji kosztów, które systematycznie wzrastają z powodu 

m.in. wyższej opłaty za zagospodarowanie odpadów (obecnie 980 zł/t) oraz znacznego wzrostu masy 

odbieranych odpadów, głównie w PSZOK-u. 

Z-ca Wójta Rafał Glajcar przekazał dane na temat ilości odbieranych odpadów oraz kosztów systemu 

gospodarowania odpadami komunalnymi. Poinformował również, iż obserwuje się zmniejszenie ilości 

odbieranych bioodpadów po wprowadzeniu ulgi za ich kompostowanie, a także mniejszą ilość 

oddawanego popiołu, co też prawdopodobnie wiąże się z trwającą wymianą pieców. 

W trakcie dyskusji: 

W związku ze znaczną ilością oddawanych odpadów w PSZOK-u Przewodniczący Komisji Edward 

Tomica zapytał się, czy wzorem gmin ościennych nie byłoby zasadne wprowadzenie limitów na odbiór 

odpadów w PSZOK-u. Poruszony został również problem ewentualnego „importu” odpadów do 

gminnego PSZOK-a od znajomych z sąsiednich miejscowości.  

Radny Karol Macura zaproponował zlikwidowanie ulgi za kompostowanie bioodpadów.  

Radny Krzysztof Pońc również opowiedział się za wprowadzeniem limitów na odbiór odpadów 

w PSZOK-u, natomiast uważa, że ulgę za kompostowanie bioodpadów należy pozostawić, ponieważ 

mieszkańcy zainwestowali w kompostowniki. 

Kierownik Referatu Magdalena Małysz zwróciła uwagę, iż na terenie gminy Goleszów jest dużo dzikich 

wysypisk i wprowadzenie limitów na odbiór odpadów może spowodować, że problem ten będzie 

jeszcze większy.  

Następnie Przewodniczący Komisji Edward Tomica zaproponował, aby przyjąć stawkę opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, zbieranymi w sposób selektywny, w wysokości 35 zł 

miesięcznie od osoby. Przewodniczący poddał pod głosowanie złożony przez siebie wniosek o przyjęcie 

zaproponowanej stawki. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

W kwestii ustalenia wysokości stawki opłaty podwyższonej za niesegregowanie odpadów radny Karol 

Macura zaproponował zwiększenie proponowanej stawki ze 120 zł do 140 zł. 

Przewodniczący Komisji Edward Tomica poddał pod głosowanie wniosek radnego o ustalenie stawki 

opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami komunalnymi, które nie są zbierane w sposób 

selektywny, w wysokości 140 zł miesięcznie od osoby. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Kolejno głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do przedłożonego projektu uchwały.  
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Projekt uchwały z przyjętymi stawkami został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Goleszów na lata 

2020-2030 (projekt nr SA.0006.51.2022). 

Kierownik Referatu Inwestycyjno-Komunalnego Magdalena Gruszczyk poinformowała 

o autopoprawce do projektu uchwały polegającej na zamianie w tytule uchwały i w treści § 1 roku 2020 

na 2022, następnie przedstawiła uzasadnienie podjęcia uchwały. 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z jednostkami samorządu terytorialnego 

w celu utworzenia Klastra Energii Gmin i Powiatu Cieszyńskiego (projekt nr SA.0006.52.2022). 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Inwestycyjno-Komunalnego Magdalena Gruszczyk. 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.3. Ocena przebiegu akcji zimowej na terenie gminy Goleszów. 

Radni otrzymali pisemną informację dotyczącą akcji zimowego utrzymania dróg w sezonie zimowym 

2021/2022 – załącznik nr 3. 

Informację przedstawiła Magdalena Gruszczyk – Kierownik Referatu Inwestycyjno-Komunalnego. 

Radni przyjęli przedstawioną informację bez uwag. 

 

Ad.4. Sprawy bieżące. 

Radny Karol Macura poruszył sprawę wykaszania trawy na terenie przepompowni wody w Cisownicy 

wykonywanego na zlecenie spółki Wodociągi Ziemi Cieszyńskiej Sp. z o.o. Radny uważa, iż należy 

wykaszać również teren znajdujący się poza ogrodzeniem. 

Przewodniczący Komisji Edward Tomica zwrócił uwagę na brak bieżącego pozimowego remontu drogi 

powiatowej w Kozakowicach, dotyczy głównie załatania dziur na ul. Głównej. Przewodniczący Komisji 

wskazał, że najgorszy odcinek jest na drodze od budynku dawnej szkoły do skrzyżowania z ul. Stawową. 

 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Komisji Edward Tomica zamknął posiedzenie 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego. 

 

 

 

 
Protokół sporządziła:  

Aneta Sikora  

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 
PRZEWODNICZĄCY 

Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

i Planowania Przestrzennego 

Edward Tomica 


